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Styremøte Moss Tennisklubb 28.10.2021, 18:00-19:30, MTK 

Tilstede:  

Rune Bilden, Svetlana Heian, Carsten Rosskamp, Jørgen Vanem, Helge Bjerke, Eivind Borna, 

Fravær:  

Tobias Nilsson, Lise Vanem 

 

Sak Ansvar 

1. HMS  

• Det finns en hjertestarter i klubbhuset. Det er nødvendig med en 
gjennomgang slik at alle ansatte og trenere kan bruke denne. Batteri 
skal byttes. 

• Lys ute virker ikke. Er klubbens lamper. Spesielt viktig nå om 
vinteren. 
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2. Administrasjon/Styre  

• Fakturering/betaling av treningsavgifter nå via matchi, Carsten har 
problemer med betaling – får bare melding at «søknad om betaling 
er sendt 
Etterskrift: fungerer men medlemmer med admin tilgang til matchi 
må bruke en annen matchi-konto for betaling 

• For booking av strøtimer skal det opprettes en mulighet med 
klippekort i matchi 

• Søknad fra Branislav Sisojevi ble diskutert. Svetlana, Rune, Carsten 
og Ludwig har gjennomført intervju, referansesjekk er utført – 
enighet at Carsten sender tilbud til Branislav 
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3. Anlegg  

• Skifte ut lås – ikke noe kontakt fra matchi men bestilling er sendt til 
dem – må purres på 

• Det kom et spørsmål om å installere varmepumpe i hallen – Rune 
forklarer at det er ikke nok strøm for å starte opp varmepumpen, da 
må også ledninger fra sikringsskapet til hallen skiftes, men et 
prisoverslag skal innhentes 

• Reparasjon av banedekke – har blitt lovet innen November men 
dårlig tilbakemelding – vi trenger å vite når dette kan bli gjort. 

• Kommune skal skifte ledning i øverste del av Jederveien – kan asfalt 
på parkeringsplassen repareres samtidig – og bekostes av 
kommunen? 
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4. Økonomi  

• Fortsatt en del utestående, det må purres på ved å ringe. Jørgen vil 
omgående ta kontakt med Tobias som skal ringe hver enkelt. 
Utestående gjelder både medlemskap og treningsavgifter. 

• Hvis en ny daglig leder er på plass så vil vi har mer personalkapasitet 
– og kostnader enn vi trenger, det var styret bevisst over når vi 
inngikk avtalen med Are for å drive klubben uten daglig leder til 
stede på anlegget. Det er derfor behov for å se på 
oppgaver/arbeidsavtalen til Are/Ole C så snart prøveperioden til en 
ny daglig leder er fulført (tidligst fra sommer 2022). 
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5. Sport/Turnering  

• Stigespill skal fortsette utover høsten og vinteren Eivind 
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6. Kiosk/Miljø  

• Taco-kveld for tennisskolen, rekrutte- og konkurransegruppe 
3.12.2021, innkalling sendes 

• Sosial double klubbmesterskap arrangeres 11./12.12.2021 – format 
må avklares 
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7. Juniorkomite og Juniorer/Seniorer  

•   

8. Annet  

•   

 

7.11.21 Carsten Rosskamp 


